## 八月號 AUGUST ISSUE



出版 Publisher | 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division

TWGHs NF



籌募活動 FUND RAISING ACTIVITY 28.8

# **東華三院賣旗日2024** TWGHs Flag Day 2024

一年一度的東華三院賣旗日已於8月28日在全港各區舉行,今年參與賣旗籌款活 動的義工多達11,000人,包括本院醫護、社服受惠人士、55間屬校的學生義工 親身參與,並獲超過100間企業及團體響應支持,籌得的善款將用作支持本院各項 社會福利及教育服務質素,為弱勢社群送上溫暖和希望。

TWGHs' annual Flag Day was successfully held on 28 August across all districts in Hong Kong. This year, as many as 11,000 volunteers joined in, including TWGHs medical staff, service users from the community service centres and student volunteers from 55 TWGHs' schools. Over 100 enterprises and organisations rendered their support to the flag fundraising event. The funds raised will be used to support various welfare and educational services of the Group, and bring warmth and hope to the underprivileged.











行政總監蘇祐安先生

Ms. TANG Ming Wai, Mandy upper photo, right 7), the noto, right 3), Chief Executiv isited various districts to root th fellow Board Members



### 登記成為「線上賣旗義工」,捐款獲贈「特別版紙旗套裝」

善長可於9月20日或之前隨時隨地透過本院賣旗活動網站,登記成為「線上賣旗義工」,呼籲 親朋好友捐款支持。此外,善長只需於本院賣旗活動網站捐款每滿港幣100元,即可獲贈 「紙旗紀念品套裝」,包括由本地藝術家PureHay設計全版紙旗乙張(24個)、感謝狀乙張及特別 服多瘤又14火乙個

我們誠盼大家支持,用愛心連繫各界,將關愛帶給更多有需要的人。 欲查詢詳情,請致電1878 333或瀏覽活動專頁。

#### **Register as an "Online Flag-selling Volunteer" and** Donate to receive a "Flag Sticker Souvenir Set"

Donors can register as an "Online Flag-selling Volunteer" through the TWGHs Flag Day event website anytime, anywhere, to appeal for support from friends and family on or before 20 September. In addition, for every donation of HK\$100 made through the TWGHs Flag Day event website, the donor will receive a sheet of flag stickers (24 pieces) designed by illustrator PureHay, a Certificate of Appreciation, and a Special Edition File Folder.



Act now for the benefit of the needy! For more details, please call at 1878 333 or visit the event website.

東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支,亦不會從活動籌得的公眾善款中扣除行政 費用,確保公眾善款全數撥用於本院服務。 All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events. No administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations go directly to our services.



若您希望停止接收東華三院的《東華通訊》,請電郵至enquiry@tungwah.org.hk,並於標題註明「拒絕接收東華通訊」,我們將盡快處理。 如欲更改個人資料或郵寄地址,請電郵至enquiry@tungwah.org.hk,並於標題註明「更改做人資料」,以便本院處理。 If you want to unsubscribe "Tung Wah News" or change the personal data or mailing address, please email to enquiry@tungwah.org.hk and state "Unsubscribe Tung Wah News" or "Change of Personal Data" in the subject line correspondently.